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Betreft:  vragen ex artikel 37 RvO, parkeerproblemen Van Beekstraat 
 
 
Geachte leden van het college, 
 
 
Graag vragen wij conform artikel 37 RvO uw aandacht voor het volgende. 
 
Aan de noordoostzijde van de Van Beekstraat (het gedeelte met de grondgebonden woningen 
tegenover het complex Ridder), bestaat al langer ontevredenheid bij de bewoners over het 
parkeren. Sinds de komst van de appartementen in het complex Ridder heerst er een ernstig tekort 
aan parkeerplaatsen, waardoor bewoners aan de noordoostzijde van de Van Beekstraat 
regelmatig moeten uitwijken naar andere straten in de wijk. Dit ondanks het feit dat het aantal 
parkeerplekken in het verleden al licht is uitgebreid. 
 
Parkeerproblemen & irritaties in de straat 
Met name in de avonduren staat het betreffende deel (bedoeld wordt dus het verlengstuk, in het 
verlengde van het winkelgedeelte) van de Van Beekstraat vol met auto’s. Vooral op het moment 
dat het regent of vriest vallen de problemen mee, maar op het moment dat het droog is staan alle 
parkeerhavens vol. Dat komt doordat volgens bewoners van het noordoostelijk deel van de Van 
Beekstraat, veel mensen uit het tegenovergelegen wooncomplex Ridder hun auto’s op momenten 
van regen en vorst in de ondergelegen parkeergarage plaatsen, maar op andere momenten niet. 
 
Daarnaast worden diverse parkeervakken in het betreffende deel van de Van Beekstraat volgens 
de bewoners vaak bezet gehouden door langparkeerders. 
 
Eerdere gesprekken tussen bewoners hebben tot op dit moment niet tot oplossingen geleid, 
waardoor de frustratie over de situatie groeit en ook al een aantal keren geleid heeft geleid tot 
irritaties in de straat. Bewoners van het complex Ridder hebben dat eerder ook al bij de gemeente 
aangegeven. 
 
Situatie winkels 
De winkels onder de Banier zijn bovendien nu nog niet allemaal verhuurt, maar als deze naar de 
toekomst toe wel zullen zijn verhuurd vrezen bewoners van het verlengde deel van de Van 
Beekstraat dat ook daardoor de parkeerdruk overdag en laat in de middag/vroeg in de avond in  
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hun gedeelte van de straat nog groter zal worden. De werkgevers willen immers niet dat hun 
werknemers bij de winkels parkeren, waardoor het tweede deel van de Van Beekstraat volgens 
bewoners waarschijnlijk nog meer parkeerdruk te verwerken krijgt. 
 
Parkeervergunningen 
De bewoners hebben in 2010 reeds een aantal malen overleg gehad met de gemeente. In die 
gesprekken is toegezegd dat de gemeente een vergunningsbeleid zou overwegen, op het moment 
dat andere maatregelen niet zouden helpen en aanvullend onderzoek zou aantonen dat het 
parkeerprobleem groot genoeg is.  
 
Bovendien is toen gezegd dat de mogelijkheid van een vergunningenbeleid op dat moment vooral 
een lastig verhaal was, omdat Boxtel op andere plaatsen ook nog niet was overgegaan op een 
vergunningenstelsel. Het invoeren van parkeervergunningen in de Van Beekstraat zou derhalve 
kunnen leiden tot precedentwerking.  
 
Door de principebesluiten over een mogelijk vergunningenstelsel in het centrum, lijkt het onze 
fractie dat dit argument voor de Van Beekstraat nu niet meer aan de orde is. 
 
Bewoners kind van de rekening 
Hoe je het ook draait of keert, is dit nu al een langlopende kwestie. Bewoners van de Van 
Beekstraat voelen zich kind van de rekening van de hele herstructurering van de wijk. Zij vinden 
dat het woongenot is afgenomen door de hoge bebouwing aan de overzijde van hun woningen, 
hadden in het verleden last van scheuren in hun huizen door de bouwactiviteiten, hebben lang in 
de troep en herrie van de bouwactiviteiten gezeten en worden nu alweer enige tijd geconfronteerd 
met toegenomen parkeerdruk. 
 
De SP-fractie maakt zich vooral ook zorgen om de irritaties in de buurt en het feit dat er in de Van 
Beekstraat nu bijna sprake is van ‘twee zijden’ ofwel een tweedeling in de straat. Dat gegeven is in 
een gesprek op 18 januari 2010 ook al aan de orde geweest, maar de situatie is in feite nog 
onveranderd. 
 
Geen extra parkeerregime 
Recentelijk heeft uw college op 21 juni 2011 besloten om in Selissen geen extra parkeerregime uit 
te voeren, maar door een aantal praktische maatregelen de parkeersituatie te verbeteren. Uit uw 
onderzoek heeft u geconcludeerd dat extra maatregelen niet nodig zijn. 
 
Aanvullend parkeeronderzoek 
De bewoners van de grondgebonden woningen aan de noordoostzijde van de Van Beekstraat 
hebben echter kritiek op het uitgevoerde parkeeronderzoek en zijn het niet eens met de conclusie 
dat een aanvullend parkeerregime niet nodig zou zijn. De resultaten zouden niet representatief 
zijn, omdat de tellingen deels in het weekend zijn uitgevoerd en op tijdstippen dat de parkeerdruk 
niet het hoogst is. 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bewoners zouden in ieder geval dan ook graag zien dat er nog een aantal aanvullende tellingen 
zouden plaatsvinden, met de volgende aanvullende randvoorwaarden: 

- Doordeweekse dagen, van 18.00 uur tot 23.00 uur; 

- Onaangekondigd; 

- Inclusief de ruimte die er is in de parkeerkelders. 

Vergunningenstelsel in beeld? 
Daarnaast vinden bewoners dat het nu een moment is om ook een vergunningenstelsel te 
overwegen, nu u ervoor gekozen heeft om deze oplossingsrichting voor te stellen bij de 
parkeerplannen voor het centrum. 
 
De SP-fractie vindt dat de situatie in ieder geval niet op deze manier moet door blijven sudderen 
en wil u daarom de volgende vragen voorleggen: 
 

1. Bent u bereid aanvullend parkeeronderzoek uit te voeren conform de eerder in dit schrijven 

genoemde randvoorwaarden? 

2. Op welke wijze bent u van plan de irritaties tussen bewoners over het parkeren op te 

lossen? Bent u bereid daarin, in samenspraak met het wijkplatform, initiatieven te nemen? 

3. Bent u bereid een parkeerregime met vergunningen te overwegen, om met name de pijn 

van de bewoners aan de noordoostzijde van de Van Beekstraat te ontlasten? Zo nee, 

waarom niet? 

4. Wat is uw reactie op de kritiek van bewoners op de parkeertellingen? 

Met belangstelling in afwachting van uw snelle reactie. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 


